
MALA ANKETA O VELIKEM DOGODKU

Močan odmev Titovega govora
XI. kongres jugoslovanskih komunistov so z

velikim zanimanjem spremljall doma in v svetu.
Posebno Titov referat: »ZKJ v boju za nadaljnji
razvoj socialistične samoupravne in neuvrščene
Jugoslavije«, ki so ga delegatl in gostje kon-
gresa nagradili z burnlm aplavzom, so naši de-

jovni Ijudje /n občanl sprejeli z veliko pozor-
i nostjo in navdušenjem.

Vsi, ki smo jih obiskali na
delovnih mestih in jih pov-

' prašali o vtisih, so si bili enot-
• ni, da je tovariš Tito natančno
analiziral dosežke ter dal na-
potila za vse tisto, kar mora-
mo za boljši jutri še napraviti.

RADOŠ GAŠIČ, varilec v
tovarni koles Rog: »Kongres
je za jugoslovanske komuni-
ste zelo pomemben sestanek,
kjer se bodo delagati dogovo-
rili za nadaljnje delo. Številne
tuje delegacije pa bodo načela
naše politike miru, neuvr-
ščenosti in socializma ponesle
v svet«.

ANICA GIRANDON, frizer-
ka, Brivnice in česalnice
Ljubljana: »Delo kongresa
spremljam po radiu in kar me
še posebej zanima, si prebe-
rem v časopisih. Reči pa mo-
ram, da smo se v naši osnovni
organizaciji ZK začeli pri-
pravljati na XI. kongres ZKJ
že veliko prej, že takrat, ko

smo se pripravljali na kongres
slovenskih komunistov«.

MILAN DŽUVER.samostoj-
ni obrtnik, krojač na Gregor-
čičevi 10: »Čeprav imam veli-
ko dela, Titovega govora ni-
sem zamudil. Všeč mi je bilo,
ker je Tito enako kritično
poudaril uspehe, ki smo jih
dosegli in pa tudi napake, ki
so se pojavljale. Pa še to sem
si zapomnil, da moramo vsi
varovati pridobitve na vseh
področjih. Marsikdo, ki nam
zavida uspehe, bi nam rad
uničil notranjo trdnost in
enotnost, vendar zagotovo ne
bo uspel.«

TONČKA KOGOVŠEK, po-
slovodkinja v Ambientu:»O-
tvoritev kongresa je bila tako
svečana... Tovariš Tito je v
svojih besedah poudaril velik
uspeh, ki smo ga dosegli po
vojni. Mislim, da imamo v
mladini dobre temelje za na-
daljnjo socialistično pot, za
mir in človekovo srečo.«

RADO SIMONITI, diri-
gent: »Dopoldne sem sprem-
ljal Titov govor. Bil je tako
jasen, konkreten, da so ga lah-
ko razumeli prav vsi, teme--

ljito je nakazal vse probleme,
ki jih bomo morali še rešiti.

Pravkar prihajam s se-
stanka v krajevni skupnosti
Gradišče in se odpravljam v
Križanke na Festival. Naše
družbeno, kulturno in politič-
no življenje je tako pestro in
zanimivo, da nikakor ne mo-
rem stati ob strani in se po-
svečati samo umetniškemu
delu. Na področju kulture pa
bo potrebno še veliko storiti,

da jo bomo približali sleher-
nemu človeku, umetnikom in
ustvarjalcem pa dati tisto vlo-
go, ki jim pripada. Naša kul-
tura še vedno caplja za go-
spodarskim in družbenim ra-
zvojem.«

JOSIP BOGDAN, natakar
v hotelu Lev:»Srečanje jugo-
slovanskih komunistov je ze-
lo pomembno za gospodarski
razvoj in nadaljnjo politiko te-
ga razvoja. Kot gostinski dela-
vec imam neposredne stike s
tujci, zato je pomembno, da
smo dobro informirani o naši
politiki in o nalogah na po-
dročju družbene samozaščite.
O tem so veliko razpravljali
tudi na kongresu. Komunisti
pri nas smo prvi, ki moramo
kritično oceniti vprašanja tu-
jih gostov in nanje tudi znati
odgovoriti.«

VASILIJ TRENDOV, pi-
smonoša: »Pred leti sem pri-
šel iz Makedonije in se tu za-
poslil. Letos sem opravil tečaj
za pismonoše. Tam so nam
povedali tudi, kaj bo na kon-
gresu. O samem delu komuni-
stov pa sem prebral v časopi-
sih. Zasledil sem, da je še veli-
ko ljudi brez zaposlitve. Kdor
ne najde v svojem kraju pri-
mernega dela, gre lahko v
drugo republiko. Mislim, da

ga bodo povsod radi sprejeli,
tako kot so mene v Sloveniji.
Bratstvo in enothost naših na-
rodov se tu prav dobro kaže.«

STOJKA RENKO, proda-
jalka v kiosku na Miklošiče-

vi:»Sama precej preberem o
kongresu, vidim pa, da se lju-
dje precej zanimajo za Titov
govor in tudi za delo komisij.
Te dni med kongresom sem
prodala veliko več Komuni-
sta, Dela in Dnevnika.«

BOGDAN GIMPELJ, milič-
nik: »Enotnost in neo-
dvisnost Jugoslavije sta teme-
lja za razvoj gospodarskega in
družbenopolitičnega sistema.
Za obrambo pa moramo
skrbeti- prav vsi. Družbena sa-
mozaščita naj bi prišla v za-
vest slehernega občana, kar
bo jamstvo za našo varnost.«
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